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SLOVENSKÁ TECHNICKÁ UNIVERZITA V BRATISLAVE 
 

ZÁPIS č. 1/2023 
zo zasadnutia Kolégia rektora STU zo dňa 25. 01. 2023 

 
PRÍTOMNÍ:   Dr.h.c. prof.h.c. prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, prof. Ing. Marián Peciar, PhD., prof. Ing. Ján Híveš, PhD., 

prof. Ing. Štefan Stanko, PhD., prof. Ing. Maximilián Strémy, PhD., doc. Ing. Mikuláš Bitera, PhD., prof. Ing. 
arch. Ľubica Vitková, PhD., prof. Ing. Ivan Kotuliak, PhD., prof. Ing. Miloš Čambál, PhD., prof. Ing. Anton 
Gatial, DrSc., doc. Ing. arch. Branislav Puškár, PhD., prof. Dr. Ing. Miloš Oravec, PhD., Dr.h.c. prof. Ing. 
Ľubomír Šooš, PhD., prof. Ing. Stanislav Unčík, PhD., doc. Ing. Marián Zajko, PhD., doc. Ing. Anna 
Ujhelyiová, PhD., Bc. Filip Kušnír 

 
TRVALE PRIZVANÍ:   Ing. Marián Ďurkovič, Ing. Juraj Rybanský 
 
PRIZVANÍ:   prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD., Ing. Peter Cuninka, PhD., JUDr. Lucia Rybanská 
 
PROGRAM:   

 
1. Otvorenie 
2. Návrh smernice rektora Pravidlá projektového odmeňovania na STU 
3. Návrh smernice rektora Ochrana a správa práv priemyselného vlastníctva na STU  
4. Metodický pokyn na realizáciu VK na funkčné miesta docentov a profesorov  
5. Harmonogram vypracovania Výročnej správy o činnosti STU za rok 2022  
6. Rôzne 

6.01 Cena Vedecká osobnosť roka STU 2022  
 

K BODU 1:  Otvorenie 
 
Rektor v úvode rokovania privítal členov kolégia rektora a prizvaných hostí.  
Osobitne privítal novozvoleného kandidáta na dekana FEI STU, prof. Ing. Vladimíra Kutiša, PhD., ktorému dňa 24.01.2023 odovzdal 
menovací dekrét s účinnosťou od 01.02.2023.  
Pri tejto príležitosti zároveň poďakoval prof. Dr. Ing. Milošovi Oravcovi, PhD. za 8- ročné pôsobenie vo funkcii dekana FEI STU, ako aj 
celému jeho tímu. Obzvlášť ocenil roky spolupráce pri hľadaní spoločných riešení a poďakoval za úspešnú realizáciu podujatia 
Revitalizácia na FEI STU.  
Dekan FEI STU, prof. Dr. Ing. Miloš Oravec, PhD.  taktiež poďakoval všetkým za poučnú a zaujímavú spoluprácu, konštatoval, že strávené 
roky v kruhu kolégia rektora si vysoko váži. Zároveň vyjadril želanie, aby vedenie aj naďalej držalo vlajku STU pevne v rukách a zaželal 
všetkým len to najlepšie.  
Rektor následne informoval o programe 1. zasadnutia Kolégia rektora STU.  
 
UZNESENIE: 1.1/2023-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s programom 1. zasadnutia Kolégia rektora STU. 
 
K BODU 2:  Návrh smernice rektora Pravidlá projektového odmeňovania na STU 
 
Materiál uviedol prorektor Strémy. Prizvaný: Dr. Cuninka. 
Prorektor Strémy informoval, že ide o nový predpis, za ktorým bude nasledovať nová smernica o projektovom riadení, ktorá bude spolu 
s pripravovanou smernicou o projektovom riadení definovať jednotné pravidlá a minimálne požiadavky STU na administráciu projektov 
Horizon Europe-H2O2O na celej STU a zároveň pri dodržiavaní pravidiel zabrániť kráteniu prostriedkov  a iným možným opatreniam zo 
strany EK.  Smernica sa dotýka navýšenia odmien riešiteľom dotknutých projektov, ktoré by mali viesť k vyšším rozpočtom a čerpaniu 
priamo v Horizon Europe (HE) schémach, k zlepšeniu STU v dotáciách v danej kategórii, finančnej motivácii riešiteľov najmä 
v programoch HE a zároveň pri dodržiavaní pravidiel zabrániť kráteniu prostriedkov a iným možným opatreniam zo strany EK. 
Konštatoval, že ideme budovať a realizovať úplne novú cestu a systém, v tomto smere budeme prvý z pomedzi slovenských univerzít 
a postupne ho budeme prispôsobovať podľa skúseností v priebehu času s cieľom ho zefektívniť (čo predpokladá aj inováciu smerníc po 
nejakom čase). 
Následne vyzval Dr. Cuninku odprezentovať závery a nálezy auditu projektov H2020.  
Prezentácia je pre členov kolégia rektora dostupná na PREZENTACIA_kolegium rektora_20230125.pptx - Prezentácie Google. 
Po prezentácii Dr. Cuninku prebehla rozsiahla diskusia. Zo záverov auditu vyplynulo odporúčanie na jednotné výstupy aj pre fakulty, 
striktné dodržiavanie podmienok v korporátnej grantovej zmluve s EK a príprava smernice o projektovom riadení definujúca minimálne 
požiadavky STU pre administráciu a vykazovanie Horizon Europe a H2020 projektov. 
Prorektor Strémy uviedol, že snahou je znížiť krátenie grantov na minimum a zjednotiť systém na univerzite. Dr. Cuninka uviedol, že 
termín pre podanie opraveného „financial statement“ na základe auditu na projekte z roku 2018 na FEI, ktorý má dopad na všetky 
projekty na STU a kde je možnosť znížiť mieru plošného krátenia, bol na základe žiadosti STU predĺžený do 14.4.2023. Aktuálne sa 
zbierajú potrebné dáta zo súčastí, ktoré sa budú následne vyhodnocovať.   
Na uvedenú tému sa viedla naďalej rozsiahla diskusia, nevynímajúc koordináciu projektových tímov na fakultách vo vzťahu k rektorátu, 
kde prorektor Strémy konštatoval, že aplikačná prax na fakultách je iná aj napriek jednotným pravidlám, čo bude vyžadovať metodické 
usmerňovanie, riadenie a koordináciu  na STU vrátane školení pre projektové oddelenia na fakultách a dodefinovanie/update interných 
procesov fakultami. 
  

https://docs.google.com/presentation/d/19IytOeAfYL2l5_l_LgD4dYC9_Wi89DgQ/edit#slide=id.p1
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Rektor požiadal prítomných vidieť problematiku v širších súvislostiach a rozhodnúť, či bude rektorát robiť len inštruktáž, a 
kompetencie zostanú naďalej na fakultách so všetkými konzekvenciami alebo sa stanovia pevné pravidlá a fakulty sa prispôsobia.  
V tomto zmysle vyzval dekanov dopracovať sa k spoločnému stanovisku. Vyjadril však názor, že je potrebné mať všeobecné platné 
pravidlá a postupy a uzavrel diskusiu na uvedenú tému. 
Dr. Cuninka ďalej prezentoval smernicu o projektovom odmeňovaní. 
Upozornil, že smernica  o odmeňovaní sa týka iba projektov Horizon Europe, resp. jej podprogramov a národných referenčných 
programov. Zdôraznil, že žiadneho ďalšieho typu projektov sa predpis netýka – jeden z hlavných dôvodov je uplatnenie odmien ako 
výdavku priamo v rozpočte projektov HE.  Vo výzvach vyžadujúcich spolufinancovanie projektov (KIC EIT schémy), resp. 
neposkytujúcich finančné mzdové krytie v plnom rozsahu, ak sú splnené všetky podmienky podľa odmeňovacej smernice,  je potrebné 
pristupovať a vyplácať odmenu rovnako ako v prípade grantom poskytnutých prostriedkov.  
Prítomní otvorili diskusiu na tému osobného príplatku/odmeny. Dr. Cuninka vysvetlil, že osobný príplatok je po priznaní tiež 
nárokovateľný. Odmeny môže zamestnávateľ taktiež priznať, tzn. že odmena sa vstupom smernice do platnosti stane taktiež 
nárokovateľnou.  
V rámci uvedeného dekan Šooš upozornil, že podľa zákona žiadna odmena nie je nárokovateľná. Dr. Cuninka uviedol, že aj v prípade 
príplatku zamestnávateľ môže poskytnúť príplatok, a nie je nárokovateľný, avšak ak ho zamestnávateľ prizná a je súčasťou dekrétu, 
stáva sa nárokovateľný. Avšak hneď ako sa zníži alebo odoberie,  už musí byť tento krok prerokovaný v zamestnaneckej rade alebo so  
zástupcami zamestnancov. Konštatoval, že v tejto súvislosti je nateraz práca s odmenami ľahšia ako s príplatkom. Dlhodobejším cieľom 
je však podľa prorektora Strémyho implementovať automatický systém (nie cez mimoriadne odmeny), tu je však potrebných viacero 
vstupov a úprav (od softvéru, až po legislatívne úpravy procesov na univerzite). 
Dekan Gatial upozornil aj na existenciu platového predpisu na STU, ktorý hovorí aj o odmene (Čl. 18). Prorektor Strémy informoval, že 
predpis sa bude inovovať.  
Znenie smernice bude predložené na validáciu metodikom EK, až po nej príde do platnosti spolu so smernicou o riadení projektov. 
K minimálnej hranici príspevku od poskytovateľa grantu pre STU (80 000€ bez spolufinancovania) prorektor Strémy uviedol, že 
primárnym cieľom STU je strategicky podporovať a zvyšovať účasť STU v projektoch. Predmetná výška bola stanovená ako 
vyváženie/rovnováha medzi výhodami a nevýhodami. 
 
Písomné pripomienky k dokumentu boli predložené členmi kolégia rektora v rámci zdieľaného disku na: 
1_KR STU_25.1.2023_pripomienky - Dokumenty Google (prístupné pre členov KR STU). 
 
Záver:  
Vedenie univerzity rovnako ako vedenia fakúlt sa dohodli jednoznačne ísť jednotne. Diskusia bola vnímaná ako konštruktívna a prispela 
k finalizácii smernice, resp. metodike odmeňovania. Tá bude zaslaná Európskej komisii na validáciu, po ktorej následne nadobudne 
účinnosť. Medzičasom je pripravovaná a bude diskutovaná v pracovnom tíme Dr. Cuninku smernica o projektovom riadení, ktorá bude 
definovať minimálne štandardy v projektoch, kde aj na základe auditu, musia byť niektoré veci jednotné nielen v rámci univerzity, ale aj 
naprieč rôznym grantovým programom. V tomto smere bude na niektorých fakultách potrebné dodefinovať existujúce fakultné 
smernice, niekde ich aj zaviesť. 
Ďalšie prípadné otázky budú zodpovedané individuálne prorektorom Strémym, resp. Dr. Cuninkom. 
 
UZNESENIE: 1.2/2023-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo návrh smernice rektora „Pravidlá projektového odmeňovania na STU“ s pripomienkami. 
 
K BODU 3:  Návrh smernice rektora Ochrana a správa práv priemyselného vlastníctva na STU 
 
Materiál uviedol prorektor Strémy. Prizvaná: JUDr. Rybanská. 
Riaditeľka Know-how centra STU konštatovala, že návrh obsahuje v podstate len kozmetické úpravy, spresnili sa niektoré pojmy. 
Pozornosť upriamila na Čl. 7, bod 3 - prevod v slovenských legislatívnych podmienkach považuje za veľmi komplikovaný, až nemožný. 
 
Z diskusie: 
Dekan Šooš 

 Článok II, bod 12 – zaujímal sa, čo sa rozumie pod pojmom “pracovný vzťah”, napr. študent podá patent, lebo má nápad, ale je 
evidovaný iba ako študent 

o JUDr. Rybanská uviedla, že vzťah univerzity a študenta je odlišný v tom, že študent nie je zamestnancom univerzity, 
vysvetlila detaily, študent môže byť napr. aj spolumajiteľom (bod 16) a podieľať sa na nákladoch a pod. 

 Článok III, bod 5: …. je povinný STU škodu nahradiť. Zaujímal sa, z čoho sa bude škoda odvíjať a ako sa určí  
o je potrebné poznať predmet porušenia a jeho závažnosť 

 Článok XIII, “know-how” bolo definované v článku II “Definícia pojmov”, bod 5 zostal z pôvodnej verzii – podľa dekana Šooša 
stačí ponechať text v Čl. II, ide o zbytočné opakovanie 

o  pripomienka bola zohľadnená a bude zapracovaná 
JUDr. Rybanská záverom informovala, že rektor podpísal 2. licenčnú zmluvu (technológia z MTF STU), zmluva je platná 3 roky 
a aktuálne je v riešení 3. licenčná zmluva (FEI STU).  
 
UZNESENIE: 1.3/2023-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo návrh smernice rektora „Ochrana a správa práv priemyselného vlastníctva na Slovenskej technickej  
univerzite v Bratislave“ s pripomienkou. Po zapracovaní pripomienky odporúča predmetný návrh interného predpisu vydať a zverejniť  
na webovom sídle STU. 
 
 
 
 
 

https://docs.google.com/document/d/1mw7QLxmwP1FdM6HqbSbTaquxDBb4UOp-5An6zONlTOY/edit
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K BODU 4:  Metodický pokyn na realizáciu VK na funkčné miesta docentov a profesorov 
 
Materiál uviedol prorektor Híveš v súlade v súlade s vypracovaním Smernice „Zásady výberového konania na obsadzovanie pracovných 
vysokoškolských učiteľov, výskumných pracovníkov, funkčných miest profesorov a docentov a funkcií vedúcich zamestnancov na STU 
v BA“. 
K materiálu sa viedla široká diskusia. V nadväznosti na viaceré otázky ohľadom nominácií, prorektor Híveš explicitne vysvetlil detaily 
návrhov: 

 zástupca zamestnancov navrhne rektorovi jednu osobu do VK, rektor následne odovzdá dekrét 
 vedúci pracoviska a dekan navrhnú každý jednu osobu (spolu dve osoby), ktoré pedagogicky pôsobia v príslušnom študijnom 

odbore  
 rektor navrhuje dve osoby z externého prostredia (mimo STU) 

Prorektor Híveš upozornil, že je výhodné mať za nominantov náhradníkov, a že proces bude trvať min. 2 mesiace. Pozornosť upriamil 
na časovú os v závere dokumentu. 
Ďalšie otázky prítomných boli zodpovedané priamo na rokovaní. 
Písomne predložené pripomienky od prorektora Bitteru a dekana Šooša sú dostupné na 1_KR STU_25.1.2023_pripomienky - Dokumenty 
Google. 
 
Záverom rektor konštatoval nevyhnutnosť existencie metodického pokynu, je však potrebné ho ešte upraviť/dopracovať v zmysle 
pripomienok a následne zverejniť čo najskôr. Samotný predpis „Zásady výberového konania na obsadzovanie pracovných miest 
vysokoškolských učiteľov, pracovných miest výskumných pracovníkov, funkčných miest profesorov a docentov a funkcií vedúcich 
zamestnancov na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave“ bol na webovom sídle STU zverejnený dňa 24.01.2023. 
 
UZNESENIE: 1.4/2023-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo Metodický pokyn na realizáciu VK na funkčné miesta docentov a profesorov s pripomienkami. Po 
zapracovaní pripomienok odporúča predpis vydať a zverejniť na webovom sídle STU. 
 
K BODU 5:  Harmonogram vypracovania Výročnej správy o činnosti STU za rok 2022 
 
Materiál uviedla prorektorka Vitková.  
Vypracovanie výročnej správy VŠ za príslušný rok vyplýva zo smernice č. 46/2011 Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR 
z 19.septembra 2011 

Konštatovala, že MŠVVaŠ SR stále nezverejnilo na svojom webovom sídle záväznú osnovu výročnej správy vysokej školy, a preto sa bude 
kopírovať predchádzajúca štruktúra výročnej správy. Upresnila jednotlivé termíny prípravy podkladov a informovala, že po finalizácii 
správy bude vypracovaný „annual report“ pre propagačné účely.  
 
Z diskusie: 
Predseda AS STU, prof. Peciar 

 upozornil, že je potrebné usporiadať schvaľovací proces vo vzťahu AS STU a SR STU v súlade s novelou VŠ zákona 
 
Prorektor Bittera 

 upozornil, že februárové termíny na prípravu správy o vzdelávacej činnosti nie je možné časovo zvládnuť a požiadal o úpravu 
termínov 

Rektor požiadal prorektora Bitteru o osobnú konzultáciu s prorektorkou Vitkovou a upozornil, že usmernenie z úrovne MŠVVaŠ SR 
môže podklady pre správu zásadne zmeniť. 
 
UZNESENIE: 1.5/2023-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo harmonogram vypracovania Výročnej správy o činnosti STU za rok 2022 s pripomienkami. 
 
K BODU 6:  Rôzne 
K BODU 6.01:  Rôzne/Cena Vedecká osobnosť roka STU 2022 
 
Materiál uviedol prorektor Híveš v súlade s aktivitami pracoviska. 
 
K dokumentu boli predložené nasledovné pripomienky: 
Prorektor Bittera 

 V Čl. 3 sa spomínajú 2 úkony, a to hodnotenie a hlasovanie. Predseda komisie je bez hlasovacieho práva, zaujímal sa, či môže 
hodnotiť. 

o Áno, môže. 
 v Čl. 3 odstavce 5 a 6 považuje za protichodné, zaujímal sa, či je poradie predbežné či konečné 

o robí sa najskôr predbežné poradie a potom finálne 
 Navrhol zmeniť poslednú vetu v Čl. 4 z “Ceny sú podporené finančne z fondu rektora.” na “Ceny môžu byť podporené aj 

finančne.”  
o  pripomienka bola zohľadnená v zmysle „Ceny sú finančne podporené.“ 

 upozornil, že na webových stránkach STU https://www.stuba.sk/sk/vyskume/ocenene-vedecke-osobnosti-
stu.html?page_id=11569 je genéza ocenení len do 2019, bolo by vhodné doplniť aj ostatné roky 

 
UZNESENIE: 10.6.1/2023-KR 
Kolégium rektora prerokovalo materiál „Cena Vedecká osobnosť roka STU 2022“ s pripomienkou. Po zapracovaní pripomienky súhlasí 
s vyhlásením výzvy. 

 

https://docs.google.com/document/d/1mw7QLxmwP1FdM6HqbSbTaquxDBb4UOp-5An6zONlTOY/edit
https://docs.google.com/document/d/1mw7QLxmwP1FdM6HqbSbTaquxDBb4UOp-5An6zONlTOY/edit
https://www.stuba.sk/sk/vyskume/ocenene-vedecke-osobnosti-stu.html?page_id=11569
https://www.stuba.sk/sk/vyskume/ocenene-vedecke-osobnosti-stu.html?page_id=11569
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Ďalej v rámci bodu Rôzne: 
Rektor informoval, že 

 návrh Štatútu STU bol po ďalších dopracovaniach a korektúre opätovne predložený na LK AS STU 
 predseda AS STU zvolal mimoriadne zasadnutie AS STU dňa 01.02.2023, ktorého jediným bodom bude návrh Štatútu STU 
 bol distribuovaný návrh štatútu fakulty (vzor) 

o  k návrhu sa uskutoční samostatné stretnutie, materiál vo veľkej miere pripravil dekan Gatial 
 1. zasadnutie SR STU sa uskutoční dňa 07.02.2023, predbežný návrh programu ustanovujúcej časti zasadnutia: 

1. Otvorenie, privítanie, odovzdanie menovacích dekrétov (Ing. Király, predseda AS STU) 
2. Predstavenie členov správnej rady 
3. Schválenie programu a overovateľov 
4. Vyjadrenie členov správnej rady k návrhu rektora STU na vymenovanie tajomníčky Správnej rady STU 
5. Voľba 13. člena Správnej rady STU na základe § 40 ods. 2 zákona o vysokých školách 
6. Právny výklad ustanovení týkajúcich sa správnej rady v rámci novely VŠ zákona 
7. Určenie funkčného obdobia členom Správnej rady STU žrebom podľa § 113am ods. 11  zákona o vysokých školách  
8. Voľba predsedu Správnej rady STU 
9. Voľba podpredsedu Správnej rady STU 
10. Záver 

 zasadnutie bude viesť Ing. Király - na za klade §40 ods. 7 za kona o vysoky ch s kola ch: „(...) Ak spra vna rada 
verejnej vysokej s koly nema  predsedu, vykona va jeho funkciu do zvolenia nove ho predsedu podpredseda; 
ak spra vna rada verejnej vysokej s koly nema  ani podpredsedu, jeho funkciu do zvolenia nove ho predsedu 
spra vnej rady verejnej vysokej s koly vykona va najstars í  c len spra vnej rady.“. 

 že UOO STU doručila návrh KZ na rok 2023 
 obdŕžal pozvanie na konferenciu UOO, ktorá sa uskutoční dňa 02.02.2023 o 13:00 hod. v priestoroch FEI STU  
 že dňa 29.4.2023 končí funkčné obdobie 22 členom VR STU 

o v nadväznosti na uvedené požiadal dekanov o zaslanie nominácií – za každú fakultu 1 interný a 1 externý člen + 
dekan, tzn. za každú fakultu 3 členovia, termín: čo najskôr 

 
Kvestor 

 poďakoval dekanom za pripomienky k návrhu KZ na rok 2023 
 informoval o spôsobe rozdelenia štipendií, po konzultácii s MŠVVaŠ SR a MF SR sú známe zdroje, na ktoré je potrebné finančné 

prostriedky rozpísať, rozhodnutia sa t.č. generujú a budú distribuované čo najskôr  
 na základe modelu prof. Kanovského boli vypočítané a rozpísané finančné prostriedky na súčasti STU 

o návrh tabuľky bude distribuovaný dekanom, následne sa uskutoční k uvedenej problematike samostatné stretnutie 
 informoval, že navýšenie finančných prostriedkov vyplývajúcich z valorizácie je v procese riešenia 
 informoval, že na základe uznesenia Správnej rady STU je potrebné stanoviť kritéria pre odmeňovanie dekanov a riaditeľa ÚM 

STU – uvedené kritériá boli zaslané na pripomienkovanie dekanom a riaditeľovi ÚM STU elektronicky minulý rok 
o aktuálne znenie kritérií bude opätovne dekanom a riaditeľovi ÚM STU zaslané spolu so žiadosťou o vyjadrenie 

 informoval o zmene mechanizmu pri odmeňovaní prorektorov - za činnosti vykonané v rámci R STU budú platení priamo 
z úrovne R STU, tzn. finančné prostriedky už nebudú naďalej zasielané na fakulty 

 
Dekan Gatial 

 zaujímal sa o situáciu so spol. AVA-stav 
o  uvedené bude riešené s rektorom individuálne po rokovaní kolégia rektora 

 
Dekan Šooš 

 informoval o uskutočnenej kontrole na SjF STU hlavným kontrolórom STU 
o závery vníma ako podnetné, prezentovanie správy by uvítal aj na kolégiu rektora 

 rektor uviedol, že správa nie je verejná, avšak po konzultácii s dekanom Šoošom a hlavným kontrolórom 
bude pravdepodobne možné určité závery zverejniť 

 
Dekan Puškár 

 informoval o záveroch periodického hodnotenia, konštatoval spokojnosť s vyhodnotením - dizajn dopadol veľmi dobre, 
architektúra podobne 

o v nadväznosti na uvedené dekan Oravec uviedol, že FEI STU nie je veľmi spokojná s hodnotením, je potrebné získať 
spätnú väzbu, podľa jeho vyjadrenia nebola splnená podmienka transparentnosti a objektivity  

 k vyjadreniu sa pridali aj ostatní dekani, aj riaditeľ ÚM STU, ktorí sa s ním plne stotožnili   
 prorektor Híveš eviduje spätnú väzbu od prodekanov jednotlivých fakúlt, závery budú spracované 

a predložené na vedomie 
 
Dekan Kotuliak 

 zaujímal sa o stav akreditácie študijných odborov informatika, automatizácia a výrobná technika 
o  prorektor Bittera uviedol, že odbory automatizácia a výrobná technika ostávajú na SjF STU 
o  uvedené bude riešené s rektorom individuálne po rokovaní kolégia rektora 

 zaujímal sa o použitie Rezervného fondu  
o  kvestor informoval, že je problematické určiť, ktorá súčasť má nárok na čerpanie 
o  na uvedenú tému sa uskutoční samostatné stretnutie s tajomníkmi a pracovníkmi s EÚ 

 
Ing. Rybanský 

 poďakoval dekanovi FEI STU za súčinnosť pri podujatí „Revitalizácia na FEI STU“ 
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Predsedníčka UOO STU, doc. Ujhelyiová, 

 pozvala prítomných na konferenciu UOO STU, ktorá sa uskutoční dňa 02.02.2023 o 13:00 hod. v priestoroch FEI STU, 
miestnosť AB 150 

 
Prorektor Bittera 

 uviedol, že z fakúlt sa očakávajú nominácie na cenu rektora za mimoriadne výsledky vo vzdelávacej oblasti 
 informoval, že bol rektorom menovaný za splnomocnenca rektora pre VSK na STU (po vzdaní sa doc. Makýša) 

o  v tejto súvislosti požiadal dekanov o zaslanie kontaktnej osoby zodpovednej za VSK na fakultách 
 
Prorektor Stanko 

 informoval, že STU bude organizovať Letnú univerziádu 2024, termín konania je zatiaľ otvorený 
o náklady na univerziádu predstavujú sumu vo výške 1 mil. EUR - v tomto zmysle bola zaslaná aj požiadavka na  

MŠVVaŠ SR 
o v príprave organizačný výbor univerziády, fakulty budú požiadané o zaslanie nominácií 

 informoval o vyhlásení SAAVŠ ku vzniku občianskeho združenia „SAKVA“ (Slovenská asociácia pre kvalitu vysokého školstva)  
o SAAVŠ sa dištancuje od všetkých činností tohto občianskeho združenia, agentúra nijakým spôsobom nežiadala ani 

nepoverila predmetnú asociáciu výkladom akreditačných štandardov, ani inými činnosťami a agentúra zároveň 
vyhlásila, že nepreberá záruky za aktivity občianskeho združenia. 

o STU sa nebude sa angažovať v aktivitách SAKVA (činnosť zástupcu STU ako člena predstavenstva bude preverená)  
 informoval o predložení návrhov do výberového konania na člena Výkonnej rady SAAVŠ – prof. Kačík a prof. Mojžišová - RVŠ 

bude o kandidátoch rozhodovať dňa 27.01.2023 
o rektor doplnil, že podľa predbežných informácií je nominácia prof. Kačíka prijateľnejšia – uvedený názor prevláda aj 

v rámci  SRK 
 
Predseda AS STU, prof. Peciar, 

 oboznámil prítomných s termínmi najbližších zasadnutí AS STU 
o vzhľadom na končiace funkčné obdobie AS STU upozornil, že bude potrebné predložiť materiály, ktoré neznesú 

odklad a je nevyhnutné ich schváliť 
 informoval, že v rámci 1. zasadnutia SR STU odovzdá menovacie dekréty členom SR STU, ktorých schválil AS STU 
 informoval, že bol menovaný za člena Správnej rady UK v BA 

 
Prorektorka Vitková 

 informovala, že dňa 22.03.2023 sa v SND uskutoční divadelné predstavenie ku Dňu učiteľov, registrácia pre VIP hostí 
(prevažne z interného prostredia) bude otvorená do 20.02.2023, pre ostatných zamestnancov a pedagógov od 01.03.2023 

o  v rámci podujatia je plánované odovzdanie ocenení vo všetkých kategóriách 
 
Rektor záverom poďakoval členom kolégia rektora za aktívnu účasť na zasadnutí.  
Konštatoval, že program rokovania bol vyčerpaný a ukončil 1. zasadnutie Kolégia rektora STU.  
 
 
Plánované termíny najbližších zasadnutí: 
 

Február 01.02.2023 AS STU 13:00  

08.02.2023 
VR STU 09:00 ONLINE 

PAS STU 13:00  

22.02.2023 
KR STU 09:00  
AS STU 13:00  

 
 
Zapísala: 30.01.2023       Zápisnicu overil: 31.01.2023 
Erika Jevčáková, BSBA, v.r.       prof. Ing. Ján Híveš, PhD, v.r. 

 

 

 

 

 

 

 

 


